John Lennon, Pleiadian Soul BEIK 约翰·列侬,昴宿星灵魂比克



John Lennon was a Pleiadian starseed. His soul identity is BEIK MONI (rhymes with sky) of Electra. 约翰·列侬是一颗昴宿星的种子。他的灵魂身份是伊莱克特的BEIK MONI(与天空押韵)

0 =

John Lennon was a Pleiadian starseed. His soul identity is BEIK MONI (rhymes with sky) of Electra.

Personal Thoughts on John Lennon

Kab – John Lennon was a flawed human like any other, and making mistakes and learning from them is why we incarnate. Flawed people can bring great light and change the world. Not all famous celebrities 'sold their soul' for success. He was a creative visionary with The Beatles and in his solo career. He was a counter-culture revolutionary who advocated peace in a time of war. He channeled profound yet simple ideas in songs like "All You Need Is Love", "Imagine" and "Instant Karma". John Lennon made a difference.

You may say I'm a dreamer, but I'm not the only one. I hope someday you'll join us, and the world will be as one.

- John Lennon (Imagine)

波士原老打領洋 t.me/KabamurTaygeta

关于约翰·列侬的个人想法

kab——约翰·列侬和其他人一样是一个有缺陷的人,犯错并从中吸取教训是我们化身的原因。有缺陷的人可以带来伟大的光明,改变世界。不是所有的名人都为了成功而"出卖灵魂"。在甲壳虫乐队和他的独唱生涯中,他是一个富有创造力的梦想家。他是一个反文化的革命者,在战争时期倡导和平。他在诸如"你所需要的只是爱"、"想象"和"瞬间因果报应"等歌曲中传达了深刻而简单的思想。约翰·列侬做出了改变。

你可能会说我是个梦想家,但我不是唯一的一个。我希望有一天你会加入我们 ,世界将会合而为一。

--约翰·列侬(想象一下)

Beik Visits New York City, December 10, 2016

Kab – This disclosure began the night I heard Laka speak for the first time. On the night of December 7, 2016, as I lay in the darkness in my NYC apartment about to fall asleep, I heard the words "three days". Neioh would later explain to Judith that this was Laka telling me that something special that would happen in three days.

FOR DEMONSTRATION PURPOSES - NOT AN ACTUAL PHOTOGRAPH



比克访问纽约市,2016年12月10日

kab——这个揭露开始于我第一次听到Laka说话的那个晚上。2016年12月7日晚上,当我躺在纽约公寓的黑暗中准备入睡时,我听到了"三天"这个词。尼欧后来向朱迪思解释说,这是拉卡告诉我,三天后会发生一些特别的事情。

Information provided by Neioh – On the morning of December 10th, 2016, the Pleiadian BEIK MONI arrived in New York City on a craft which was positioned near the Statue of Liberty, cloaked completely out of sight. He manifested into the physical form of a young man named Jason, choosing an appearance to easily blend-in on the streets of New York, with long brown hair and

faded jeans.

He made his way uptown, observing the people and buildings, and enjoying the energy of the city he once called home. He walked into Trump Tower and went up the elevators towards the office of Donald Trump, who had recently been elected as the 45th president of the United States. He was expected and was escorted directly to Trump's office. Trump and "Jason" discussed Pleiadians, the Shift and other things to come in the days ahead.





Donald Trump and Pleiadian Contact

Given the polarizing feelings about Donald Trump, this information is controversial in the disclosure community, but Trump has had intermittent communication and visitation with Pleiadians for decades. There were Pleiadians visiting him while he was in the White House and crafts landing near his Mar-a-Lago home in Florida. He, Melania and Barron have flown on Pleiadian crafts together. His liaison was a Pleiadian named ORITQ, who was known to a select group of people working in the NSA.

Neioh提供的信息——2016年12月10日早上,昴宿星人比克·莫尼乘坐一艘位于自由女神像附近的飞船到达纽约市,完全隐形。他化身为一个名叫杰森的年轻人,留着棕色长发,穿着褪色的牛仔裤,选择了一种易于融入纽约街头的外表。

他去了住宅区,观察那里的人和建筑,享受这座他曾称之为家的城市的活力。他走进特朗普大厦,乘电梯前往唐纳德·特朗普的办公室,他刚刚当选为美国第45任总统。他在意料之中,被直接护送到特朗普的办公室。特朗普和"杰森"讨论了昴宿星人、极移和未来几天的其他事情。





唐纳德·特朗普和昴宿星人接触

鉴于对唐纳德·特朗普的两极分化的感觉,这一信息在披露界是有争议的,但特朗普几十年来一直与昴宿星人有断断续续的交流和访问。当他在白宫时,有昴宿星人拜访他,飞船在他佛罗里达的Mar-a-Lago家附近着陆。他、梅拉尼娅和巴伦一起乘坐昴宿星飞船飞行过。他的联络人是一个名叫ORITQ的昴宿星人,他为一群在国家安全局工作的人所熟知。

t.me/Kabamuriay